
  

               VYSOKÁ ŠKOLA ZDRAVOTNICKÁ, o. p. s. 
 se sídlem v Praze 5, Duškova 7, PSČ: 150 00 

 
 

ZÁPIS Z  PORADY 

ředitele Ing. Františka Kunce, PhD. a rektorky doc. PhDr. Jitky Němcové, PhD. 

 

dne 28. 4. 2017 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Omluveni: 

prof. Seidl, doc. Horák, PhDr. Kymrová, Mgr. Pekara 

 

PROGRAM: 

 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Organizační otázky 

3. Diskuze 

4. Úkoly 

 

Ad 1. Kontrola úkolů 

 

Ad 2. Organizační otázky 

 

2.1 Ředitel a rektorka pogratulovali MUDr. Hamplové k obhajobě docentury. 

    

2.2 Ředitel informoval o dotaci – dorazila až koncem dubna. Dle informace z MŠMT 

       docházelo k revizi všech dotací. 

 

2.3 Ředitel poděkoval za splnění úkolu. Na Sharepointu jsou  již zadány sylaby, studijní 

       tématické plány i podmínky pro zápočty a zkoušky. 

 

2.4. Ředitel informoval o stavu přihlášek a počtu studentů: 

       k 31. 10. 2015  -   484 studentů 

       k 31. 10. 2016  -   451 studentů 

       k březnu 2017  -   423 studentů 

       pokles o 28 studentů 

        

 



      V letošním roce opustí školu po státních zkouškách 261 studentů. K datu porady přišlo 

       99 přihlášek. Jsou připravena úsporná opatření, snaha jít do regionů, intenzivní  

       komunikace. 

 

2.5 Ředitel informoval o připravovaném schválení zákona 4 + 1, poslanecká sněmovna -  

      souhlas s tímto vzděláváním sester. Rok 2017 je rokem přechodným. K reakci na daný  

      stav vyzvala rektorku školy ČTK. 

 

2.6 Rok 2017 je posledním rokem schválené dotace na tříleté období. Vedení školy intenzivně  

      jedná na všech úrovních. MZ již zaslalo stanovisko na MŠMT. Ministerstvo požádalo o 

      tvrdá data o nedostatku všeobecných sester a porodních asistentek. Budou osloveni 

      náměstci pro nelékařskou péči, hlavní sestry v pražských nemocnicích a nemocnicích 

      Středočeského kraje. 

 

2.7 Ředitel informoval o opatřeních ve vztahu k přijímacím zkouškám na akademický rok 

2017/2018. U kombi formy studia oboru  Všeobecná sestra a Zdravotnický záchranář 

bude upuštěno od přijímací zkoušky. Lhůta pro podání přihlášky ke studiu bude 

prodloužena do 26. 5. 2017.  

6. června se bude konat I. kolo příjímacího řízení. 

 

2.8 Ředitel informoval o probíhající inventuře – měla by být skončena během května. 

Vyřazené počítače by měly být v květnu k dispozici. Ještě je možné během jednoho týdne 

nahlásit zájem tajemnici školy.  

      

2.9 Ředitel informoval o stavu projektů – v současnosti máme schváleny dva projekty z MZ. 

      Vzhledem k redukci příspěvků u všech projektů MZ ze strany poskytovatele, byl pokrácen  

      i finanční příspěvek na tyto dva projekty.  

 

2.10 Vzhledem k aktuální finanční situaci je ohroženo zvýšení mezd. VŠZ v budoucnu 

       zvažuje vyplácení příspěvku na penzijní připojištění. 

 

Ad. 3 Diskuse 

 

3.1 MUDr. Hamplová informovala o uzavření smluv se SZÚ a Hygienickou stanicí hl. m. 

Prahy. 

 

3.2 MUDr. Hamplová poděkovala Dr. Jílkové a Dr. Moravcové za pomoc při organizování 

návštěvy doc. Kimákové. 

Byla navázána spolupráce. Realizovala se přednáška pro studenty. 

 

3.3 Rektorka informovala o působení ve prospěch VŠZ na akcích NAÚ, ČKR, Asociace  

       nelékařských vzdělavatelů.  

 

3.4  Rektorka poděkovala za zaslané zprávy o činnosti. Tyto je však nutno ještě doplnit, 

v závěru zprávy musí být hodnocení plnění strategických plánů II. řádu a plnění 

Aktualizovaného strategického plánu na rok 2016.  



 

3.5 Mgr. Procházková informovala o uzavřených nových smlouvách o odborné praxi. 

V současnosti je nadpoloviční většina praxí vykonána. Byly uzavřeny nové smlouvy 

s mentorkami z Geriatrické kliniky. 

 

3.6 Mgr. Marková informovala o praktických zkouškách ve dnech 24. a 25. 5. 2017 a 

změnách ve zkušební komisi.  

 

3.7 PhDr. Jahodová - dotaz na počty lístků pro studenty na promoci – jako každý rok budou 

mít studenti k dispozici 4 ks. 

 

3.8 MgA. Němcová upozornila na problém u ZZ – mají praxi, pak týden zkouškového 

      období a pak rovnou státnice. Není čas na odkontrolování indexů. 

 

3.9 Ing. Jexová informovala, že plán výuky pro příští akademický rok je již hotov. 

 

3.10 Rektorka informovala o přehledu publikací zdravotnických fakult v ČR. Mgr. Turečková 

     zpracuje přehled časopisů, kam by pracovníci školy mohli přispívat. 

 

3.11 Mgr. Škorpíková informovala o stavu bc. prací k oponentuře. Zbývá ještě 80 bc prací   

     oboru VS, apelovala na pracovníky k rozebrání. Zbývají i práce z oboru PA. 

 

3.12 Dr. Jílková informovala o aktuálním stavu programu Erasmus+ - připravuje se smlouva  

     s univerzitou v Košicích. Vyjela 1 studentka do Itálie, připravuje se výjezd do Polska.  

     Hlásí se 2 studenti RA z Itálie, hlásí se z Portugalska, Dánska a Španělska. 

     Dále informovala o služební cestě v Glasgow (VB). Snaha o získání kontaktů pro budoucí  

     možnou spolupráci. 

 

3.13 Dr. Moravcová informovala o účasti na oslavě narozenin prof. Klenera. Domluvena 

     možnost přednášky prof. Aschermanna u příležitosti 40. výročí založení prvních koronarií.  

     Na podzim bude pozván i s manželkou. Domluvena i možnost přednášky MUDr. Roberta  

     Pytlíka v rámci Ošetřovatelského klinického dne. Tyto přednášky mohou být hned v září  

     nebo v říjnu 2017. 

 

Ad 4. Úkoly 

 

4.1 Zaslat rektorce doplněné zprávy o činnosti za rok 2016. 

       Termín: 31. 5.  2017  

       Odpovídají: vedoucí kateder 

 

4.2 Povinně vést docházku na seminářích a cvičeních a upravit podmínky v studijních 

      tematických plánech. 

Termín: průběžně 

Odpovídají: všichni AP 

 

  

 



4.3 Apel na dodržování nutnosti hlásit nepřítomnost na pracovišti tajemnici a informovat o 

      realizovaných/absolvovaných akcích Mgr. Turečkovou jako PR. 

 

 Termín: průběžně 

 Odpovídají: všichni 

 

4.4 Rozšíření funkcí ShP o kartu studenta. 

 Termín: 31. 5. 2017 

 Odpovídá: Ing. Chmelař 

 

4.5 Všichni AP vést sdílený kalendář. 

                                                                                       Termín: průběžně 

                                                                                       Odpovídají: všichni 

 

 

 

 

 

Zapsala: PhDr. Jana Kolářová 

Příští porada:  

Příloha:  

 

Schválil: Ing. František Kunc, PhD., ředitel VŠZ, o. p. s. 

doc. PhDr. Jitka Němcová, PhD., rektorka VŠZ, o. p. s. 

 

 

 

 

 


